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Νέοι κανόνες κοστολόγησης
Με τη λίστα φαρμάκων για τα ασφαλιστικά ταμεία που 
αναμένεται να είναι έτοιμη μέσα στον Ιανουάριο, αλλά και την 
καθιέρωση νοσοκομειακού συνταγολογίου, συμπληρώνονται τα 
μέτρα στον τομέα της διακίνησης των φαρμάκων, τόνισαν χθες ο 
υφυπουργός Ανάπτυξης κ. Μιχ. Χρυσοχοΐδης και ο 
υφυπουργός Υγείας κ. Μαν. Σκουλάκης.

Οι τιμές των νέων 
φαρμάκων είναι 

συγκρατημένες σε 
χαμηλά επίπεδα

ΡΕΠΟΡΤΑΖ:
Δημήτρης Τσαλαπάτης

ΔΗ, ΜΕ ΤΗΝ ανακοστολόγηση 
των φαρμάκων και την καθιέρω
ση νέων κανόνων για τον καθορι

σμό των τιμών τους, η προδλεπόμενη μείω
ση της φαρμακευτικής δαπάνης υπολογί

ζεται σε 156 δισ. δραχμές για το 1998.
Όπως επισήμανε ο κ. Χρυσο- 

χοίδης, ήδη με το νέο δελτίο τιμών 
των φαρμάκων (No 2/97) καθορίζο
νται τα ακόλουθα:
• Σε 5.870 φάρμακα οι τιμές είναι με- 
σοσταθμικά μειωμένες κατά 22%.
• Υπάρχουν 814 νέα φάρμακα που η 
τιμολόγησή τους έγινε υπό το πνεύ

μα της πρόσφατης αγορανομικής διάτα
ξης, που θέτει φραγμούς στην υποκατά
σταση φθηνών φαρμάκων από ακριβότε
ρα.

ΟΙ ΕΝΣΤΑΣΕΙΣ
Υπάρχουν επίσης, όπως έγινε γνωστό, 

και ενστάσεις ενδιαφερομένων για 100 πε
ριπτώσεις ιδιοσκευασμάτων και σε μερι

κές περιπτώσεις ήδη αναμένονται αυξή
σεις (σε 10 φάρμακα σε πρώτη φάση) που 
δεν ξεπερνούν το 25 %.

Με τον τρόπο αυτό, αλλά και τους νέ
ους κανόνες κοστολόγησης, τόνισε ο κ. 
Χρυσοχοΐδης, και οι τιμές των νέων φαρ
μάκων είναι συγκρατημένες σε χαμηλά ε
πίπεδα.

Σημειώνεται ότι με τη συνολική δέσμη 
μέτρων που αποφασίσθηκε από τα συναρ- 
μόδια υπουργεία με τον συντονισμό του 
γραμματέα του Υπουργικού Συμβουλίου 
κ. Σ. Κοσμίδη, ήδΐ] υπάρχει μια συνολική 
αντιμετώπιση των προβλημάτων που αφο
ρούν την υπόθεση «φάρμακο».

ΕΘΝΙΚΟ ΣΥΝΤΑΓΟΛΟΓΙΟ
Ήδη προωθούνται οι σχετικές διαδι

κασίες και για την εφαρμογή και των υπο
λοίπων αποφάσεων στα πλαίσια της κυ
βερνητικής πολιτικής στον συγκεκριμένο 
τομέα, που προβλέπει μεταξύ άλλων και τα 
εξής:
• Υπεύθυνη ενημέρωση του υγειονομι
κού κόσμου με την έκδοση και δωρεάν 
διάθεση από τον ΕΟΦ του Εθνικού Συ

νταγολογίου. Το Εθνικό Συνταγολόγιο α
ποτελεί μια συνοπτική αξιολόγηση των 
φαρμάκων με τεκμηριωμένη αποτελεσμα- 
τικότητα και ασφάλεια χρήσης. Θα απο- 
τελέσει τη βάση για τη σύνταξη του κατα
λόγου φαρμάκων (λίστα) και του Νοσοκο
μειακού Συνταγολογίου. Επίκειται επί
σης η έκδοση του συνταγολογίου σε ηλε
κτρονική μορφή.
• Επιβολή περιορισμών με στόχο τη σω
στή χρήση των νεώτερων αντιβιοτικών, 
που πρέπει πλέον να συνταγογραφούνται 
αιτιολογημένα και ύστερα από έλεγ’χο της 
ευαισθησίας των μικροβίων. Αυτό το μέ
τρο θεωρείται απαραίτητο, δεδομένου ότι 
κατέχουμε τα πρωτεία στην Ευρώπη στην 
ανάπτυξη ανθεκτικών στελεχών μικρο
βίων σχεδόν σε όλα τα παλαιότερα αντι
βιοτικά.
• Νομοθέτηση με τον πρόσφατο Ν. 
2519/97 αρκετών διατάξεων που θα εξυπη
ρετούν τη φαρμακευτική πολιτική του υ
πουργείου, όπως
• Η θεσμοθέτηση του Νοσοκομειακού Συ
νταγολογίου ώστε τα νοσοκομεία να μπο
ρούν να επιλέγουν τα αποτελεσματικότε
ρα φάρμακα με το μικρότερο δυνατό κό
στος.
• Η δυνατότητα καθορισμού μιας μέγι- 
στης επιτρεπτής δαπάνης προώθησης των 
πωλήσεων φαρμάκων για τις φαρμακευτι
κές επιχειρήσεις και ο έλεγ'χος από τον 
ΕΟΦ της νομιμότητας και του ύψους αυ
τών των δαπανών.

&
600 νέοι Αλβανοί θα 
εκπαιόενθονν στον ΟΑΕΑ
Ο ΟΑΕΔ θα εκπαιδεύσει και Αλβανούς! 
Σε πρωτόκολλο συνεργασίας που 
υπογράφηκε χθες από τη διοίκηση του 
ΟΑΕΔ και τον υφυπουργό Εργασίας - 
Κοιν. Υποθέσεων της Αλβανίας κ. Γ. Λέκα, 
προβλέπεται η ταχύρρυθμη 
επαγγελματική κατάρτιση 600 νέων από 
την Αλβανία σε εκπαιδευτικές μονάδες του 
ΟΑΕΔ. Η διάρκεια κατάρτισης θα είναι 
600 ώρες. Μετά την ολοκλήρωση των 
σπουδών τους στους εκπαιδευμένους θα 
χορηγηθεί από τον ΟΑΕΔ: 
• Πτυχίο ειδικότητας το οποίο θα 
αποσταλεί από τις αρμόδιες υπηρεσίες 
απασχόλη ση ς τη ς Αλβανίας.
• Κιβώτιο ατομικών εργαλείων χειρός της 
ειδικότητάς τους για τη διευκόλυνση της 
απασχόλη σή ς τους ως ελεύθερων 
επαγγελματιών.
Ο υφυπουργός Εργασίας της Αλβανίας 
συναντήθηκε χθες με τον υπουργό 
Εργασίας κ. Μ. Παπαϊωάννου, τον 
υφυπουργό κ. X. Πρωτόπαπα και τον 
γενικό γραμματέα κ. Β. Μπρακατσούλα 
και συζήτησαν τα θέματα της 
νομιμοποίη ση ς των Αλβανών 
εργαζομένων στη χώρα μας.


